
Delegat Krstan Simić postavio je pitanje Vijeću ministara BiH koje glasi: 

„Da li je na sastanku u Berlinu bilo pokušaja da se bar pokrene pitanje definitivne izgradnje 

mosta u Gradini, što bi doprinijelo regionalnom povezivanju Republike Hrvatske i BiH, a 

čime bi se rasteretio i prijelaz kod Gradiške i Broda?“ 

Delegatkinja Nermina Kapetanović postavila je pitanje Ministarstvu sigurnosti BiH i 

Tužilaštvu BiH, koje glasi: 

“Sve su učestaliji napadi kako na povratnike tako i na zvaničnike IZ, vjerske  objekte i imovinu 

Islamske zajednice. Šta će Ministarstvo sigurnosti BiH uraditi na rješavanju ovih problema?” 

 

 

 


